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ZAPISNIK 
 29. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

29. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. listopada 2021. (srijeda), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Komunalni prioriteti za 2022 
2.Tekuća komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 28. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-16 
Rijeka,  28. listopada  2021. 

 
 
 



  

AD. 1 

Vijeće je od nadležnih službi dobilo tablicu obrađenih prioriteta za 2022. godinu. 
 
Predsjednik VMO Brajda-Dolac, Igor Sušić, Vijećnicima je dao na raspravu Prijedlog prioriteta za 
2022. godinu obrađen od strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim 
iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon rasprave prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 2022. 
godinu u iznosu od 306.000,00 kuna: 
 

Sanacija kolnika u Ulici Ive Marinkovića prema ulici Pomerio kod kućnog 
broja 12 

88.000,00 

Sanacija kolnika u ulici Beli kamik kod kućnog broja 4 52.000,00 

Nastavak uređenja parka za pse između Ulice Pomerio i Ulice Ive 
Marinkovića južno od kućnog broja 11 

164.000,00 

Obnova, zamjena i popravak zaštitnih stupića na području MO Brajda - Dolac 15.000,00 

UKUPNO: 
            
306.000,00  

 

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo konačan redoslijed prioriteta MO Brajda Dolac za 2022. 
godinu. 

 Vijeće traži od nadležnih službi detaljnu specifikaciju i obrazloženje točke 10 obrađenih 
prioriteta za 2022. godinu. 

 

 
AD. 2 
 
Vijeću se obratila predstavnica stanara Ulice Pomerio 23 sa zahtjevom da se ispred zgrade 
omogući još jedan prometni stupić koji bi bio pod lokotom i mobilan.  
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se zahtjevi proslijede nadležnoj službi na daljnje 
postupanje. 

 
Zaprimljen je mail predsjednice udruge "Urbani separe"  s molbom da se za iduću godinu planira 
postavljanje trajnih vaza u Kružnu ulicu iz prioriteta mjesnog odbora. 
Vijeće je već u prijedlogu prioriteta zatražilo postavu 14 vaza fi 100 s biljem u Kružnoj ulici na 
lokacijama naknadno usuglašenim s MO, međutim budući da se palete i žardinjere postavljene u 
okviru Riječkog programa lokalnog partnerstva (2018. i 2019.) i EPK moraju ukloniti jer su 
devastirane, postava novih vaza nema opravdanje. Slijedom navedenog zahtjev je odbijen od 
strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Vijeću se obratio stanar Trpimirove ulice koji navodi da je u Novom listu pročitao informaciju da će 
se u mjesnom odboru održati sastanak u vezi sa Udrugom “Terra “ i korisnicima usluga iste.  
Zaključak: 
Uputiti će se Dopis gradonačelniku i predstavnicima Udruge Terra s pozivom na sastanak.  

Stanar Ulice Ive Marinkovića obratio se molbom da se što hitnije saniraju granitne kocke u ulici 
jer predstavljaju opasnost za pješake i vozače. 
Vijeće je u prijedlozima prioriteta malih komunalnih akcija za 2022. godinu tražilo procjenu te je 
isto prihvaćeno. 
 
Stanarka zgrade na Jadranskom trgu obratila se Vijeću jer je dobila kaznu Prometnog redarstva 
grada Rijeke za zaustavljanje vozila ispred zgrade na dostavnom mjestu a kako bi mogli iskrcati 
stvari koje su bile u vozilu. Zanima je li ikada na sjednicama Mjesnog odbora postavljen upit 
vezano za tu problematiku i je li nešto učinjeno te može li Mjesni odbor riješiti što po tom pitanju.  
 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasnog mišljenja da je traženo nije u nadležnosti mjesnog odbora. 



  

 
 
AD 3 
 
Vijećnica Gordana Šopić na terenu utvrdila je slijedeća oštećenja: 
1. Isčupan prometni znak na raskrižju ulice I. Pavla II i Barčićeve ulice 
2. Isčupan stupić u ulici Pomerio preko puta MO Brajda Dolac kod zadnjeg prozora Kluba navijača 
Armade. 

 
Zaključak: 

 Zahtjeve za sanaciju navedenih oštećenja proslijediti će se nadležnim službama. 
 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević predložila je da se program Djed Božićnjak održi bar na 
otvorenom prostoru. 
 
Zaključak: 

 Vijeće se slaže sa prijedlogom Vijećnice te će se na slijedećoj sjednici detaljnije razgovarati 
o održavanju programa a ovisno o epidemiološkoj situaciji i preporukama donijeti će se 
zaključak. 

 
 

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
 


